
Protokół Nr 30/2017 

z posiedzenia XXX Sesji Rady Gminy Obryte 

z dnia 13 listopada 2017 roku 

 

Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 14.01. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIX posiedzenia Sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Obryte. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2017r. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia XXX Sesji Rady Gminy zwołanej w trybie pilnym dokonał 
Pan Rafał Jackowski – Przewodniczący Rady Gminy Obryte. Powitał wszystkich 
obecnych na posiedzeniu . 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na stan 
15 radnych obecnych jest 14, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i uchwał. 
Listy obecności radnych oraz osób zaproszonych stanowią załączniki do protokołu. 
 
Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 

P.Przew.RG – porządek obrad wszyscy radni otrzymali. Proszę o zgłaszanie uwag 
lub zmian do proponowanego porządku obrad . 
Uwag ani propozycji zmian nie wniesiono. 
 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
Porządek obrad został przyjęty. 
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Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXIX posiedzenia Sesji. 

P.Przew.RG - protokół z XXIX posiedzenia Sesji był do wglądu przed posiedzeniem. 

Uwag ani propozycji zmian nie wniesiono. 

Za przyjęciem protokołu z XXIX posiedzenia Sesji głosowało 14 radnych (100% 

obecnych). 

Protokół z XXIX posiedzenia Sesji został przyjęty. 

 

Ad.4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Nie zgłoszono pytań ani interpelacji. 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Obryte. 

P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Wójt – sesja została zwołana w związku z otrzymaniem od Wojewody dotacji 

celowej w wysokości 710.000,00 zł na przebudowę drogi Gródek Nowy– Ulaski – 

Mokrus o długości 1,41 km. Przed ogłoszeniem przetargu musimy wprowadzić tę 

kwotę do budżetu. Ogólny koszt  inwestycji to 896.000,00 zł, wkład własny gminy 

wynosi 186.000,00 zł. Naszym zadaniem jest wykonać inwestycję do końca bieżącego 

roku, Wojewoda nie bierze pod uwagę zwrotu dotacji. Jesteśmy jedną z ośmiu gmin, 

która otrzymała dotację z rezerwy budżetu państwa. Zadanie głębokiej 

termomodernizacji zostanie przeniesione na przyszły rok, ponieważ jeszcze raz 

trzeba było ogłosić przetarg. Droga Gródek – Mokrus przebiegająca obok Państwa 

Raniszewskich też zostaje przeniesiona na przyszły rok, świetlica w Cyganach 

również, ze względu na to, że w tym roku nie wpłynie dotacja na ten cel. 

P. Borczyński – Panie Wójcie, gdzie ta droga ma się zaczynać. 

P. Wójt – od Pana Kamińskiego do Państwa Raniszewskich. 

P. Skarbnik – przedstawiła zmiany do WPF  z uzasadnienia, które stanowi załącznik 

do protokołu. 

P. Oleksa –  w poprzednim WPF plan wydatków na wykonanie remontu świetlicy 

wiejskiej w Cyganach był wyższy o 102.000,00 zł. 

P. Skarbnik – tak, plan wydatków został pomniejszony o kwotę 101.895,29 zł. 

 

P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 

Uchwała Nr XXX/204/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Obryte została podjęta. 
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Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 

2017 r. 

P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Wójt – zmiany w budżecie zostały omówione przy Wieloletniej Prognozie 

Finansowej. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

P Przew.RG poprosił P. Skarbnik o odczytanie uchwały. 

P. Skarbnik odczytała uchwałę w w/w sprawie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 

Uchwała Nr XXX/205/2017 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte 

na 2017 r. została podjęta. 

Ad. 7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Nie było interpelacji ani zapytań radnych. 

Ad. 8. Wolne wnioski i informacje. 

P. Wiceprzew. RG. Odczytał informację z Urzędu Skarbowego w Pułtusku dotyczącą 

analizy oświadczeń majątkowych Pana Wójta Jana Mroczkowskiego i Pana 

Przewodniczącego RG Rafała Jackowskiego, która stanowi załącznik do protokołu. 

P. Sekretarz – prawdopodobnie wejdzie w życie nowa ustawa o oświadczeniach 

majątkowych. 

P. Wójt  - nie ukrywam, że dotacja na drogę Gródek Nowy– Ulaski – Mokrus jest 

zasługą Pana Ministra Kowalczyka. Nawet nie spodziewaliśmy się, że będzie to tak 

duża kwota, bo aż 80% inwestycji. Teraz największy problem jest z drogami, ciągłe 

deszcze nie sprzyjają, dowozimy na drogi gruz, utwardzamy na bieżąco. Pani Bajno 

jest zdeterminowana do otworzenia działalności w budynku byłej szkoły w 

miejscowości Sadykierz. Planuje rozpocząć remont od grudnia, wówczas płaciłaby 

podatek od nieruchomości. Natomiast czynsz w wysokości 4.655,66 zł miesięcznie, 

który może jeszcze ulec zmianie, regulowałaby dopiero aż jej działalność ruszy.  

P. Borczyński – czy działka jest posprzątana. 

P. Wójt – część tak, resztę Pani Bajno chce zrobić sama, ponieważ ma pomysł na 

zagospodarowanie tego terenu. Przedstawiła wizję na kilka lat. Odnośnie Eskulapu, 

był u mnie Pan Gniedziejko. Zamierzamy podpisać umowę na dzierżawę ośrodka do 

2025 r. Zamieściliśmy w niej zapis, że dzierżawca w czasie trwania umowy byłby 

zobowiązany  do wykonania określonych  prac remontowych w kolejnych 

wyznaczonych latach: remont elewacji zewnętrznej ściany frontowej i szczytowej 
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poprzez docieplenie i malowanie w roku 2018, wykonanie remontu schodów 

wejściowych, umożliwienie podjazdu dla osób niepełnosprawnych w latach 2018-

2019, remont pomieszczeń sanitarnych 2020-2023, wymiana pokrycia dachowego, 

wsparcie w 20% kosztu remontu dachu w latach  2020-2021. 

P. Mroczkowski – w tym dachu 20% to jego wkład. 

P. Wójt – tak. 

P. Podpora – w 2022 roku by zakończył. 

P. Wójt – tak mniej więcej. Najpierw chciał zrobić elewację żeby budynek lepiej 

wyglądał z zewnątrz. Ogłoszony jest przetarg na mieszkanie w Białymstoku. 

Chcielibyśmy wykonać jeszcze drogę w miejscowości Wielgolas, mamy to 

zaplanowane w budżecie. 

P. Kruszewska- chcę podziękować za poprawienie drogi powiatowej, ale została 

jeszcze droga gminna na tzw. Zamościu, która była już zgłaszana na zebraniu 

wiejskim. 

P. Wójt – zrobimy. Pan Kierownik Dyga zna tą sprawę. 

P. Kruszewska – zrobiliście na Zambskach a tutaj zepsuliście. 

P. Wójt – zrobimy po kolei.  

P. Borczyński – czy do nowego wodociągu ktoś już się podłączył. 

P. Wójt – jeszcze nie, ale będą się podłączać. Trwa badanie wody w Rozdziałach, 

pierwsze badanie wyszło złe. Odbiór inwestycji zrobimy, gdy woda będzie w 

porządku. 

P. Oleksa – z której stacji będzie brana woda do tej sieci. 

P. Wójt – ze stacji w Cyganach. 

 

Ad. 9. Zakończenie obrad. 

Godz. 14.31 – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie XXX Sesji 

Rady Gminy Obryte. 

 Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant: 

/Marta Bajorek/ 

Przewodniczący Rady Gminy 

/Rafał Jackowski/ 

 

 

 

 


